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Ured za osiguravanje kvalitete 

Sveučilište u Zadru 

 

Predmet: Pregled aktivnosti vezanih za osiguravanje i unaprjeđivanje kvalitete na Odjelu za 

lingvistiku u ak. god. 2017/2018.  

U akademskoj godini 2017/2018. na Odjelu za lingvistiku umjesto Povjerenstva za kvalitetu djelovale 

su povjerenica za kvalitetu dr. sc. Mia Batinić Angster i zamjenica povjerenice za kvalitetu izv. prof. 

dr. sc. Marijanu Kresić. Budući da bi prema Pravilniku o sustavu osiguravanja kvalitete Odjela za 

lingvistiku treći član Povjerenstva trebao dolaziti iz redova studenata, a nitko od njih nije bio 

zainteresiran za sudjelovanje u radu Povjerenstva, povjerenica za kvalitetu upućivala je tijekom 

godine pozive za sjednice svim djelatnicima Odjela.  

Povjerenstvo je u akademskoj godini održalo tri redovne sjednice. Na prvoj sjednici održanoj 1. 

ožujka 2018. povjerenica je izvijestila djelatnike Odjela o zaključcima sastanka SOUK-a iz prosinca 

2017. godine i sastanka neovisnoga unutarnjeg sveučilišnog povjerenstva za kvalitetu. Dogovoreno 

je da će povjerenica do srpnja izraditi anketu za studente koji su završili studij lingvistike. Dogovoren 

je plan aktivnosti za tekuću akademsku godinu i poslan na usvajanje Stručnom vijeću Odjela te je 

dogovoren popis izbornih kolegija te raspodjela satnice na novom preddiplomskom studiju za ak. 

godinu 2018/2019. Svi su složni s predloženim planom stručnog usavršavanja djelatnika Odjela za 

tekuću akademsku godinu. Utvrđen je raspored događanja na Odjelu, kako ZLF-a, tako i 

Lingvističkih srida. 

Na drugoj sjednici održanoj 6. srpnja 2018. godine pregledano je izvješće po točkama Akcijskog 

plana te su raspravljeni rezultati studentske evaluacije nastave provedene u ljetnom semestru tekuće 

godine, a evaluiran je predmet Sintaksa. Dogovoreno je da će se anketa, u obliku u kojemu ga je 

izradila povjerenica, poslati svim studentima koji su završili studij lingvistike te da će je moći ispuniti 

do kraja rujna. Dogovoreno je da će se na početku iduće ak. god. Održati Uvodni sastanak sa 

studentima novog preddiplomskog studija na kojemu će se studenti upoznati s Odjelom, studijem i 

drugim informacijama koje će im biti potrebne tijekom studija. Upozoreno je na problem nedostatka 

učionica s obzirom na pokretanje novog studija. 

Na trećoj sjednici održanoj 20. rujna 2018. predložen je informacijski paket za brucoše s poveznicama 

na pravila i pravilnike. Dogovoreno je da će se svi kolegiji otvoriti u Merlinu te da će se da će se 

budući potencijalni studenti diplomskoga studija obavijestiti o o razredbenom postupku. Podnesena 

su individualna izvješća akademskog osoblja o znanstvenim aktivnostima u ak. god. 2017/18. i 

planovi za znanstvenu djelatnost u ak. god. 2018/19. Predloženi su neki potencijalni izlagači na 

Lingvističkoj sridi u ak. god. 2018/19. te je predloženo da ZLF u idućoj ak. god. bude usmjeren na 

popularizaciju lingvistike i predstavljanje novog preddiplomskog studija o jeziku i komunikaciji u 

višejezičnom društvu. Razgovaralo se o mobilnosti: obrascima, planovima za buduću suradnju, među 

ostalim i o potpisivanju ugovora s Heidelbergom. Djelatnici su izviješteni o preniskoj izlaznosti 



 
 

završenih studenata diplomskog studija Lingvistike na anketu koja je trebala biti ispunjena do kraja 

rujna, zbog čega je dogovoreno da se zanemari. Pretpostavlja se da je razlog tomu činjenica da su 

neki od naših bivših studenata već ispunili jednu sličnu anketu. Dogovorene su i neke mogućnosti 

dorade WEB-a Odjela. 

Osim odjelnih sjednica, povjerenica za kvalitetu Odjela sudjelovala je tijekom akademske godine 

2017/2018. i na sastancima Sveučilišnog povjerenstva za unutarnju prosudbu kvalitete o kojima je 

redovito izvještavala ostale članove Odjela na sjednicama Stručnog vijeća Odjela. 

 

Izvješće sastavila:  Mia Batinić Angster, povjerenica za kvalitetu Odjela za lingvistiku 

 

 


